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Адрес ROFRA GmbH 
Ortsstr. 44 
98744 Cursdorf

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
ROFRA turns out approximately 250 million vials a year, doing so with a qualified staff of 50, working in three shifts.The range is increased on average
by 5 % each year.

There are four production departments:

Manufacture of primary packaging materials (tubular glass), nominal contents between 6 and 50ml – for the pharmaceutical and food industries

Miniature glass bottle production (for perfume or samples), nominal contents between 1 and 6 ml

Print preparation and printing department

Glass-blowing workshop, where glass apparatus are made for chemical and pharmaceutical use

The installation of state-of-the-art machinery with optoelectronic monitoring has enabled ROFRA to run the production process with high efficiency and
rapid reflection of customer wishes.

Company Profile of ROFRA GmbH

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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